
Sprawozdanie międzysesyjne 

Komisji Finansów i Rozwoju   Gospodarczego 

z dnia 25 października 2021r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: radni, Przewodnicząca Rady Seniorów p. Halina Pyszko 

oraz Kierownik Wydziału Techniczno-Inwestycyjnego p. Halina Piotrkowska. 

Podczas obrad Przewodnicząca Rady Seniorów przedstawiła tematy i pisma do 

rozpatrzenia kierowane wcześniej do Urzędu Miejskiego i Biura Rady. Otrzymała odpowiedzi 

i wyjaśnienia ze strony radnych, jednak na niektóre zapytania prosiła o pisemne odpowiedzi.  

Następnie rozpoczęła się dyskusja nad propozycją Komisji Oświaty, Sportu i Zdrowia 

odnośnie pozyskania środków zewnętrznych na zakup samochodu dla MOSiR i realizacji 

zadania w budżecie na 2022 rok. Radni  po dyskusjach proponują, aby jednak zabezpieczyć 

środki na realizację zadań już rozpoczętych, czekających na dofinansowanie. Dalej radni 

opiniowali  materiały sesyjne na XLVI Sesję Rady Miejskiej. Przedstawione projekty uchwał 

Komisja zaopiniowała pozytywnie.  

W sprawach różnych radni zapoznali się z pismami. Po dokładnym wyjaśnieniu pani 

Kierownik TI Komisja zaopiniowała pozytywnie Porozumienie z firmą Kambud. Na 

skierowane pismo z Sołectwa Zimnej Wody dotyczące budowy chodnika przy drodze 

wojewódzkiej Komisja kieruje zapytanie i składa wniosek do Wojewódzkiego Zarządu Dróg. 

Wniosek: 

Komisja wnioskuje o udzielenie informacji od Zarządu Dróg Wojewódzkich czy w planach 

perspektywicznych jest planowana przebudowa drogi 545 Nidzica-Jedwabno. 

 

       Przewodnicząca Komisji Finansów  

       i Rozwoju Gospodarczego 

 

       /-/ Bożena Karwowska 

  


